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Wnioski i interpelacje zgłoszone 
 na posiedzeniu XIII sesji 

 Rady Powiatu w Goleniowie 
 w dniu 23 czerwca 2016 r.   

 

BR.0003.46.2016.AO                                                            Goleniów, dnia 28 czerwca 2016 r.  

 

1. Radny Kazimierz Lembas wniósł o udzielenie odpowiedzi na jakim etapie jest 
budowa chodników w miejscowości Kulice.  

2. Radny Kazimierz Lembas wniósł o udzielenie odpowiedzi kiedy i kto dokona 
naprawy drogi w miejscowości Nowogard na odcinku Smużyny w stronę 
obwodnicy, na którego zły stan techniczny narzekają rowerzyści. Odcinek ten 
miał być rzekomo naprawiony przez firmę budującą obwodnicę Nowogardu.     

3. Radna Beata Baryluk-Starczewska w związku z zawaleniem się budynku 
plebanii w miejscowości Mosty wniosła do Starosty o uruchomienie służb  
w porozumieniu z Gminą Goleniów, które mogłyby dbać o należyte 
zabezpieczenie terenu, który bezpośrednio przylega do drogi powiatowej  
i wojewódzkiej i stanowi zagrożenie dla ruchu pieszych.      

4. Radna Beata Baryluk-Starczewska w związku z tym, że w dniu 20 maja br.  
w Starostwie odbyło się spotkanie, w którym uczestniczyli przedstawiciele 
Goleniowskich Wodociągów, z przedstawicielami Gminy Goleniów, Powiatu 
Goleniowskiego, Spółdzielni Mieszkaniowej „Lokator” radna zwróciła się  
o przedstawienie stanowiska goleniowskich wodociągów w omawianej na tym 
spotkaniu sprawie drogi powiatowej w miejscowości Mosty i czy trwają jakieś 
ustalenia ze Spółdzielnią Mieszkaniową „Lokator” w Mostach.  

5. Radna Beata Baryluk-Starczewska w imieniu sołtysa wsi Danowo zwróciła się  
6. z prośbą do Starosty o interwencję w sprawie zapadniętego chodnika przy 

kościele, który w znaczny sposób utrudnia komunikacje na tym odcinku.       
7. Radna Beata Baryluk-Starczewska w miejscowości Danowo, na wysokości 

budynku mieszkalnego nr 4 zbierała się woda, teren ten został rozkopany i nic 
dalej się nie dzieje w związku z tym poprosiła o wyjaśnienie tej sprawy.    

8. Radna Izabela Żabicka zwróciła się o wycinkę krzewów i traw wrastających 

w jezdnie oraz odkrzaczanie poboczy wzdłuż drogi powiatowej nr 4144 Z  

w miejscowości Radzanek, gmina Maszewo. 

9. Radna Izabela Żabicka poprosiła o udzielenie informacji jakie kolejne działania 

będą podejmowane w sprawie zgłaszanej na posiedzeniu XI sesji Rady Powiatu 

w dniu 14 kwietnia 2016r. dot. słupów telekomunikacyjnych stanowiących 

własność Orange Polska znajdujących się w granicach pasa drogowego drogi 



powiatowej nr 4269Z Jarszewko-Przybiernów w miejscowości Miodowice, 

gmina Przybiernów. W załączeniu kopia mapy z wskazanie granicy pasa drogi. 

Proszę o informację czy wspomniane słupy telekomunikacyjne posiadają 
zezwolenie (zgodnie z art. 40 ust. 2 pkt. 2 i 3 ustawy o drogach publicznych) 
oraz czy pobierane są opłaty (zgodnie z art. 40 ust.3 i 5 ustawy o drogach 
publicznych) za umieszczanie w pasie drogi urządzeń infrastruktury 
technicznej oraz obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami 
zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego. 

10. Radna Izabela Żabicka w celu ułatwienia mieszkańcom naszego powiatu 

składania prawidłowo wypełnionych zgłoszeń nie wymagających pozwolenia 

na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków zgodnie z art. 29 ust. 1 pkt. 3 

ustawy prawo budowlane, wnoszę o dołączenie do wniosku zgłoszenia 

informacji o załącznikach do zgłoszenia. Takie rozwiązania były stosowane w 

naszym powiecie przed zmianą ustawy z maja 2015r. i ułatwiały przygotowanie 

wymaganej dokumentacji. W załączeniu kopia informacji dot. załączników do 

zgłoszenia przydomowej biologicznej oczyszczalni ścieków jako dobry przykład 

jaką wydział architektury i budownictwa przygotował w latach poprzednich.   

11. Radny Bogusław Grodź w imieniu mieszkańców Redła i Węgorzyc wniósł  

o podjęcie działań zmierzających do likwidacji z poboczy drogi nr 4161Z od 

Jenikowa przez Redło, Węgorzyce, Osina w kierunku drogi krajowej rośliny - 

Barszcz Sosnowskiego. Roślina ta w tej chwili kwitnie i za chwilę będzie 

wydawała nasiona i należy temu jak najszybciej zapobiec.  

 

 


















